
                                                         

AMENDEMENT 

Agendapunt 11: Vaststellen rapport “de toekomst van zon en wind in Meierijstad”

Onderwerp: Vervolgtraject uit te geven oppervlakte zonneparken

De raad van de gemeente Meierijstad in vergadering bijeen op 6 februari 2020,

constaterend 

 dat in het rapport ‘De toekomst van zon en wind in Meierijstad’ staat dat de  benodigde 
oppervlakte aan zonneparken niet één keer wordt uitgegeven;

 de  eerste tranche een netto oppervlakte van 50 hectare zal beslaan.

overwegend dat 

 er in het raadsvoorstel op pagina 23 meerdere redenen worden genoemd waarom het niet 
verstandig is om de oppervlakte in één keer uit te geven;

 het college in antwoord op een technische vraag aangeeft dat het aantal hectare uit te 
geven oppervlakte zonneparken jaarlijks in overleg met Enexis en de commissie wordt 
bepaald1; 

 we als raad geen invloed hebben op de hoeveelheid oppervlakte die in de hierop 
volgende jaren wordt uitgegeven.

besluit 

 op pagina 23 van het rapport “de toekomst van zon en wind in Meierijstad” de volgende 
zin aan de derde alinea toe te voegen: ‘Na de eerste tranche zal het college een 
raadsvoorstel aanbieden aan de raad waarin zij het aantal uit te geven hectare, dat zij 
samen met Enexis en de Commissie heeft bepaald, ter goedkeuring voorlegt.’ 

Fractie Lijst Blanco

1 Technische vraag 4 Lijst Blanco


